
Referat FAU møte 05.03.24 kl. 1830 

Vetland Skole, Kjerringhula, 2. etasje i A-bygget 

 

Til stede:  

1. trinn: Fiza Khan 
2. trinn: Trude Lillegjære (referent) 

3./4. trinn: Naomi Sender (vara for Stine Lindstad Flo) 

6. trinn: Unni Helland  

8. trinn: Rekan Jalal  

9. trinn: Aziz Sethi  

10. trinn: Cathrine Aspelund (vara for Lucia Kirschner) 

M-avdeling: Ibadet Mustafa 

 

1. Godkjenning av innkalling og saksliste 
OK 
 

2. Godkjenning av referat fra siste møte (2. januar 2024) 
Det ble tatt opp noen spørsmål under eventuelt i forrige møte som skulle videre bringes 
til rektor Toini. Svar fra henne legger vi til her:  
 
Eventuelt, sak 1: 
Det har variert litt fra år til år om ungdommene har deltatt på juleavslutningen eller 
ikke. Av ulike årsaker; antall mennesker i Gullsmeden, innhold på underholdningen, 
etter eget (elever) ønske osv. Saken tas opp igjen i god tid før neste jul, i samråd med 
Elevrådet i neste skoleår.  
 
Eventuelt, sak 4: 
M-avdelingen har tidligere år hatt med filmsnutter. At dette ikke ble gjort sist jul, 
skyldes dårlig kommunikasjon, og skal rettes opp til neste gang. Skolen beklager.  
 
Eventuelt, sak 5:  
Det kastes ikke klær hver uke. Gjenglemte klær blir ryddet bort før en ferie. Oppfordrer 
foresatte til å merke klærne, og til å komme og hente gjenglemt tøy så raskt som mulig.  
 

3. Stiftelsesmøte  
Gjennomgang av vedtekter. Stiftelsesmøte gjennomført. Papirene oversendes til 
Brønnøysundregisteret og vi venter på godkjenning før det kan opprettes bedriftskonto 
og egen Vipps. Blir vi stiftet som en forening, vil vi få noen forpliktelser. Det er årlig 
rapportering av styresammensetning og avholde foreldrerådsmøte/årsmøte. 
 

4. Skolens økonomi – orientering om status 
Ikke noe nytt fra driftsstyret. 
Trude har vært i kontakt med NDF v/ Petter Noddeland og Elisabeth Frantzen Holte og 



satt dem i kontakt med driftsstyret v/ Ketil Vestrum Einarsen. NDF har tidligere vært i 
kontakt med driftsstyret og kjenner godt til økonomiske utfordringer som Vetland 
Skole har, og tar gjerne opp igjen kontakten med driftsstyret.  
 

5. Henvendelse fra ungdomsskolen om et arrangement FAU og skolen kan stå for 
U-trinnet skal arrangere skoleball i april, og spør FAU om mulighet for samarbeid, for 
å kunne tjene inn litt penger til skoleballet. Det foreslås at FAU kan avtale med u-
trinnet om å gi penger i forskudd, mot at u-trinnet pådrar seg oppgaver i forbindelse 
med Vårslipp – arrangementet. Vi har kort tid igjen av dette skoleåret, to 
arrangementer blir for mye og vi tenker det holder med Vårslipp og at vi kan 
samarbeide på den måten. Ungdommene kan f.eks. ha ansvar for stasjoner med lek, 
mens FAU/foreldre står for salg av mat, kaker og lodd. Unni svarer u-trinnet, og vi 
avtaler videre der.  
  

6. Henvendelse fra skolen om et foreldremøte for alle foreldre 
FAU stiller positivt til det, og foreslår å ha et foreldremøte i april. Ibadet tar kontakt 
med Ann-Cathrin i skolen for å avtale mer rundt dette. 
 

7. Driftstyret 
Naomi Sender og Ketil Vestrum Einarsen er foreldrerepresentanter i driftsstyret og nå 
skal Ketil gå av, og vi trenger derfor en ny foreldrerepresentant fort som mulig. FAU 
representantene informerer videre til sine trinn, og forhåpentligvis finner vi en ny 
erstatter fort som mulig.  
Kort om Driftsstyret (som også kan leses mer om på Vetland sine hjemmesider): 

- består av sju medlemmer + varamedlemmer.  
Tre politiske representanter fra bydel, to representanter for ansatte og to 
representanter for foresatte.  

- Passer på skolens drift 
- ca. 6 møter i året, ca. 1,5 t per gang 
- honorar 

 
 Eventuelt 

- En FAU representant opplever å få klager fra foreldre i forhold til rot i 
garderoben og klær og ting som blir borte. De minste elevene har ikke kontroll 
på sine ting og trenger hjelp til rydding. Dårlig kommunikasjon med hjem om 
ødelagte klær. Eller i forhold til ting som har skjedd (dårlig oppførsel for 
eksempel).  
 
FAU oppfordrer foreldrene til å kontakte sine lærere, og sørge for god 
dialog/kontakt mellom skolen og hjemmet.  
 

- ønske om bestemte lærer til neste skoleår 
 
FAU har ingenting med det å gjøre, det må i så fall meldes til skolen selv.  

 


